
 
 

 
 

  
 
 
 
 
 

WOR-ROR.0003.35.2023 

 

 
Pani Kinga Klepacka 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 
W odpowiedzi na Pani wnioski zawarte w piśmie z dnia 31 stycznia 2023 r., znak: 

KRM.0003.661.2023, informuję:  
 

W sprawie dotyczącej usunięcia szkód w parku informuję, że szkody powstałe w parku  
w wyniku zdarzeń losowych są na bieżąco usuwane przez Właściwe służby miejskie. Opóźnienia, 
które niekiedy się pojawiają, wynikają z konieczności informowania i dokumentowania zdarzeń dla 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, którego przedstawiciele dokonują również wizji w terenie. 
Prace porządkowe  w parku muszą być także wykonywane w czasie sprzyjających warunków 
atmosferycznych, aby nie prowadziły one do deformacji powierzchni gleby i uszkodzeń runa 
parkowego.   
Ponadto informuję, że wszelkie prace prowadzące do uzupełnienia, wymiany i dokonywania nowych 
nasadzeń w Parku Kwiatkowskiego należy rozpocząć się od opracowania dokumentacji, która będzie 
zatwierdzona przez Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków.  Pierwszym jej etapem musi być 
wykonanie aktualnej inwentaryzacji zadrzewienia parku, która stanie się podstawą do dalszych 
działań, takich  jak opracowanie projektu gospodarki istniejącym drzewostanem wraz z ewentualnymi 
ekspertyzami siedliskowymi i  projektu rewaloryzacji parku.  Po przeprowadzeniu rozeznania na 
rynku, obecne możliwości finansowe pozwolą nam prawdopodobnie na wykonanie jedynie 
inwentaryzacji drzewostanu. 

 
W sprawie dotyczącej stanu nawierzchni na ulicach Pędrackiego, Owocowej, Moraczewskiego 

informuję, że w ramach bieżącego utrzymania ulic wykonany został w pierwszych dniach lutego br. 
remont ubytków w nawierzchni ulicy Pędrackiego i Owocowej. Pozostałe naprawy ubytków 
dotyczące ulicy Moraczewskiego zostały zlecone do Wykonawcy i będą wykonane niezwłocznie przy 
sprzyjających warunkach atmosferycznych. 
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